



Hui Kin Chung Alex (President 會長)

MESSAGE FROM THE PRESIDENT

致：香港工程監督學會的會員和持份者們

自從 2019 年 6 月 8 日召開了特別會員大會並通過設立註冊制度；在這三年間，經過了無數次的會議、討論、文件草擬、以及最後修訂版本。

本人謹代表香港工程監督學會宣佈 "註冊專業工程監督" 將由 2022 年 8 月 1 日起正式接受會員申請，有關文件 (包括：簡介、工程監督註冊條例、申請表格及詳情) 已上載到本學會網站，歡迎會員下載、申請和分享。

本學會將致力推廣 "註冊專業工程監督" 這個註冊制度，包括政府部門、專業學會、大專院校、發展商及承建商等等，藉此提升註冊會員在香港工程監督的專業資格。

再次感謝我們的理事會和工程監督註冊局，為學會 "註冊專業工程監督" 的成功建立作出貢獻。

Dear Members and Stakeholders of Hong Kong Institute of Clerks of Works,

It has been more than three years from the Extraordinary General Meeting of which held on 8th June 2019 as time goes by the establishment of the registration system was passed after numerous meetings, discussions, drafting of documents, and final revisions.

Now I glad to address the follow:

On behalf of the Hong Kong Institute of Clerks of Works (HKICW), I would like to announce that the "**Registered Professional Inspectorate (R.P.I.)**" officially accepts for members' applications from 1st August 2022. The relevant documents (including: Introduction, Inspectorate Registration Regulations, Application Form & details) have been uploaded to our website. Members are welcome to download, to apply, and share.

HKICW will be committed to promoting the registration system of "Registered Professional Inspectorate", which including Government Departments, Professional Institutes, Colleges and Universities, Developers and Contractors, etc., as enhance the professional qualifications for registration of professional inspectorate in Hong Kong.

Thanks again to our Council and Inspectorate Registration Board for contributing to the successful establishment of the Institute's "Registered Professional Inspectorate".



Alex Hui

(President of HKICW 2021-2023)